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Protokół nr 40/2021 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Promocji, Transportu,  
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 28 grudnia 2021 r., godz. 14:00 

 
Ad. pkt 1 i 2 

Otwarcie posiedzenia 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził Przewodniczący Komisji Jan 
Adam Adamowicz, który powitał wszystkich uczestników posiedzenia i stwierdził 
prawomocność obrad. Podczas otwarcia posiedzenia obecni wszyscy członkowie 
komisji, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

  
Następnie Przewodniczący przedstawił zaproponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XLIII 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 grudnia 2021 roku w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Barciany przez 

Kiemławki Wielkie” na rok 2022; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Srokowo przez 

Ogródki” na rok 2022; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez 

Sławkowo” na rok 2022; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Prosna przez Korsze” na 

rok 2022; 

e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w zakresie analizy i oceny sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2021 r. 

f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kętrzynie; 

g) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 

2022 rok; 



 2 

h) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, 

Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  

w Kętrzynie na 2022 rok; 

i) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 

Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 

j) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 

k) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 

l)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 

2035; 

m) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 

n) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2021 i ustalenia planu finansowego tych wydatków 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XLIII 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 grudnia 2021 roku w sprawach: 

a)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2022 – 2035; 

b)  podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok. 

5. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 

6. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 13 grudnia 2021 r. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Przewodniczący Jan Adamowicz zaproponował, aby ze względu na obecność 
przewodniczących pozostałych komisji stałych, przenieść punkt 4 do punktu 3  
z przesunięciem pozostałych punktów.   
 
 Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” przyjęła zaproponowaną zmianę  
w porządku obrad. 
 
Ad. pkt 3  
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XLIII 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 grudnia 2021 roku w sprawach: 
 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na 
lata 2022 – 2035 
 

 Skarbnik Bogusław Lichocki przedstawił komisji autopoprawkę do projektu 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035  
i wyjaśnił, że jest to konsekwencja podjęcia przez Zarząd Powiatu uchwały z dnia  
8 grudnia 2021 r. w sprawie wyboru długości okresu średniej arytmetycznej 
stosowanej do wyliczenia relacji określonych w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach 
publicznych. Skarbnik poinformował, że jest to niezbędne do obliczenia 
dopuszczalnego  limitu spłaty zobowiązań, który został zmieniony z okresu 3 lat na  
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7 lat. Skarbnik wyjaśnił, że Polski Ład wprowadził taką możliwość, ale dopiero na koniec 
listopada Zarząd mógł podjąć decyzję o wyborze siedmioletniego okresu, w związku  
z czym wskaźniki dopuszczalnego limitu są wyższe w kolejnych latach poza rokiem 
2022. Następnie Skarbnik poinformował, że kolejna część autopoprawki dotyczy błędu 
ze strony Wydziału przygotowującego projekt, a mianowicie przedsięwzięcie na 
odcinku Mołtajny – Asuny – Święty Kamień nie rozpoczęło się w 2021 roku, jak 
zapisano, a w roku 2020, ponieważ właśnie wtedy sporządzono dokumentację.  
 Kolejno Skarbnik omówił autopoprawkę z dnia 8 grudnia 2021 r. do projektu 
uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok i wyjaśnił, że dotyczy ona 
załącznika, w którym wprowadza się zmianę rzędu 10 zł przy dotacji dla Szkoły 
Policealnej w Kętrzynie oraz w pozycji 16 następuje zmiana o 11 000 zł, która wynika ze 
zmiany kwoty po opracowaniu projektu uchwały. Ponadto Skarbnik poinformował, że 
do projektu uchwały budżetowej Zarząd podjął w dniu 16 grudnia 2021 r. jeszcze 
autopoprawkę nr 2, która dotyczy załącznika nr 10, a mianowicie realizowanych 
projektów ze środków Unii Europejskiej, a mianowicie w kolumnie 12, wydatkach po 
prawej stronie powinny być w tabeli wartości wyłącznie roku 2022, a w projekcie  
e-zarządzanie pozostała kwota 55 310 zł dotycząca 2021 roku i należało to skorygować. 
 
 Przewodniczący komisji Jan Adamowicz zapytał członków komisji czy jest 
potrzeba dokładniejszego omówienia zmian wynikających z autopoprawek.  
 Radni nie zgłosili dodatkowych pytań, w związku z czym Przewodniczący 
poprosił przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa 
Obywateli oraz Przewodniczącego Komisji Edukacji i Kultury o przedstawienie opinii na 
temat projektów uchwał.  
 
 Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa 
Obywateli Krzysztof Tytman odczytał: 
- pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli 
Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 (zał. nr 2). 
 Następnie Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie 
odczytał: 
- pozytywną opinię Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie 
projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 
(zał. nr 3). 
 Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że są to tylko projekty, które w każdym 
miesiącu na bieżąco będą korygowane z uwagi na pojawiające się okoliczności. Starosta 
poinformował, że już dzisiaj wiemy, że część zapisów będzie prawdopodobnie 
nieaktualna, a wynika to z otrzymanych pod koniec roku dokumentacji na drogi  
w ramach Programu Inwestycji Strategicznych, ponieważ kosztorysy są dużo wyższe niż 
zakładano. Ponadto Starosta poinformował o tym, że Dom dla Matek z Małoletnimi 
Dziećmi i Kobiet w Ciąży jest w pełni obłożony, a do rodzin zastępczych oraz 
powiatowych placówek opiekuńczo-wychowawczych trafia w ostatnim czasie bardzo 
dużo dzieci, co wiąże się z generowaniem kosztów dla Powiatu, ponieważ w pierwszym 
roku odpłatność Gmin za utrzymanie w rodzinie zastępczej lub placówce opiekuńsko-
wychowawczej to tylko 10% całości kosztów utrzymania. Starosta poinformował, że 
subwencja ogólna i dotacje w ramach dochodów bieżących stanowią ok. 60% budżetu, 
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udział w podatku PIT to zaledwie 9% dochodów i w budżecie 2022 roku został 
uszczuplony o kwotę 779 000 zł. Starosta powiedział, że mimo tego, że budżet 
planowany jest w oparciu o trudne założenia związane z uszczupleniem dochodów 
własnych to opierano się głównie na planach finansowych jednostek i Skarbnik 
oczywiście korygował te wydatki ale nie w zakresie wynagrodzeń, zakupu energii lub 
mediów. Starosta dodał, że jest to projekt budżetu z rekordową skalą inwestycji bez 
zaciągania dodatkowych zobowiązań. Starosta poinformował, że zakładane rozchody 
to 2 700 000 zł czyli będą to wcześniejsze spłaty zobowiązań oraz ich obsługa. Starosta 
poprosiło zwrócenie uwagi na załącznik nr 6, w którym wymienione są zadania 
inwestycyjne i w przypadku pozycji nr 4 – opracowanie dokumentacji na remont ul. 
Zientary-Malewskiej i Gałczyńskiego w Reszlu z zapisaną kwotą 46 000 zł z czego 
23 000 zł pokryje Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg. Starosta wyjaśnił, że jeśli nie 
posiadamy dokumentacji i składamy wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  
w trybie zaprojektuj i wybuduj to jest to traktowane jako przedsięwzięcie, które 
charakteryzuje się tym że jest zadaniem wieloletnim i nie może być zakończone  
w jednym roku. Starosta wyjaśnił, że jeśli informacja o przyznanych środkach pojawi się 
w miarę szybko tj. marzec- kwiecień to w tym zakresie nastąpi zmiana i całość 
inwestycji uda się zrealizować w ciągu 12 miesięcy. Kończąc swoją wypowiedź Starosta 
powiedział, że działalność Powiatu jest rozszerzana, ale bardzo mocno pilnowane są 
wydatki bieżące i nadal przewidziane jest inwestowanie w powiatową sieć drogową. 
Starosta dodał również, że w 2022 roku zakończona zostanie budowa Zakładu 
Aktywności Zawodowej. Ponadto Starosta poinformował, że pojawiły się możliwości 
ubiegania się w Urzędzie Wojewódzkim o sfinansowanie zakupu leków  
i sprzętu w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie, na które zostały wydane środki własne. 
Starosta powiedział również, że zostanie utworzona kolejna linia autobusowa  
i zabezpieczone są już wszystkie gminy poza Reszlem, a to dlatego, że taka linia będzie 
odtworzona za pośrednictwem Urzędu Marszałkowskiego i będzie to połączenie 
Biskupiec – Kętrzyn przez Reszel. 
 

 Przewodniczący poddał pod opinię komisji projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035, który jednogłośnie głosami  

6 „za” uzyskał pozytywną opinię. Komisja przygotowała pisemną opinię w tym zakresie 

(zał. nr 4). 

 
 

b) podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok 
 
 Przewodniczący Jan Adamowicz poprosił Przewodniczących pozostałych komisji 
stałych o odczytanie opinii na temat projektu uchwały budżetowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli 
Krzysztof Tytman odczytał: 
- pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli 
Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na 2022 rok (zał. nr 5). 
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Następnie Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Piotr Soćko odczytał: 
- pozytywną opinię Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie w sprawie 
projektu uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok (zał. nr 6). 
 

Przewodniczący poddał pod opinię projekt uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na 2022 rok, który głosami 5 „za” i 1 „wstrzymującym się” uzyskał 

pozytywną opinię. Komisja przygotowała pisemną opinię w tym zakresie (zał. nr 7). 

 
Ad. pkt 4 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia i 
zaopiniowania projektów uchwał będących przedmiotem XLIII sesji Rady Powiatu: 
 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Barciany 
przez Kiemławki Wielkie” na rok 2022 

 
 Radny Mirosław Bobrowski zapytał, czy nie było innych chętnych przewoźników 
do podjęcia się tego zadania. 
 Starosta wyjaśnił, że spotykał się ze wszystkimi przewoźnikami i pytał czy ktoś 
byłby zainteresowany ale zgodziła się tylko firma BartAutokary i ta współpraca układa 
się poprawnie. Starosta wyjaśnił, że Powiat wcale tak dużo nie dopłaca do przewozów, 
ponieważ jest to ok. 12 000 zł rocznie, a jest taka potrzeba i zainteresowanie 
mieszkańców. Starosta powiedział, że poza aspektem społecznym jest to też wsparcie 
dla Przedsiębiorcy. 
 Radny Jan Adamowicz zapytał, jak jest ustalany rozkład jazdy. 
 Starosta poinformował, że wykonywana jest analiza przed uruchomieniem linii, 
którą wykonuje firma zewnętrzna i ustalany jest zgodnie z potrzebami mieszkańców.   

 
Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 8). 
 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Srokowo 
przez Ogródki” na rok 2022 
 

Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały (zał. nr 9). 
 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn 
przez Sławkowo” na rok 2022 
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Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 10). 
 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Prosna 
przez Korsze” na rok 2022  

 
 Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  
 

Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 11). 

 
e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w zakresie analizy i oceny sprawozdania  
z wykonania budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2021 r. 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 12). 
 

f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kętrzynie 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 13). 
 

g)  zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 
2022 rok 

 
Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że jeśli będzie taka potrzeba to Rada Powiatu 

w drodze uchwały może zlecić Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli, która nie 
została ujęta w planie.  

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 14). 
 

h) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  
w Kętrzynie na 2022 rok 
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Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 15). 
 

i) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 16). 

 
j) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 
 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 17). 

 
k) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 
 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 18). 

 
l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 
– 2035 
 
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych  

w projektach uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2021:  

 
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 

 

1. Na wniosek Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego dokonać 

przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 620 zł 

Zmn. W. 710; 71015; § 4300 – 578 zł 

                                       § 4360 –   42 zł 

Zw. W.          § 4210 – 620 zł 

 

2. Decyzją Nr FK 486/2021 z dnia 20.12.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej o kwotę 10 000 zł. Na wniosek Komendy Powiatowej 
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Państwowej Straży Pożarnej dokonać przeniesienia planu wydatków pomiędzy 

paragrafami w kwocie 8 641 zł  

Zw. D.    754; 75478; § 2110 – 10 000 zł 

Zmn. W          75411; § 3070 –         91 zł 

                                     § 4180 –    4 934 zł 

                                     § 4220 –       214 zł 

                                     § 4260 –    1 815 zł 

                                     § 4300 –       519 zł 

                                     § 4360 –       404 zł 

                                     § 4430 –       664 zł 

Zw. W.                        § 4210 –    8 641 zł 

                       75478; § 4210 –  10 000 zł 

 

3. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 475/2021 z dnia 16.12.2021 r. 
zwiększono plan dotacji celowej o kwotę 1 718 zł na realizację świadczenia 
wychowawczego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 
Zw. D. 855; 85508; § 2160 – 1 718 zł 
Zw. W.                      § 3110 – 1 718 zł 
 

 

II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 

 

1. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych dokonać zwiększenia planu dochodów  

i wydatków o kwotę 50 000 zł na zakup usług pozostałych 

Zw. D. 600; 60014;§ 0490 – 50 000 zł 

Zw. W.                     § 4300 – 50 000 zł 

 

2. Dokonać urealnienia planu dochodów poprzez przeniesienia pomiędzy działami, 

rozdziałami i paragrafami w kwocie 189 571 zł. Dla zbilansowania zwiększyć wolne 

środki o kwotę 64 046 zł 

Zmn. D. 801; 80115; § 0830 –  15 000 zł (ZS Rataja) 

                        80140; § 0970 –    2 000 zł (PCE) 

               854; 85410; § 0750 –  10 000 zł (PCE) 

                                     § 0830 –  50 000 zł (PCE) 

                                     § 0830 –  77 571 zł (ZS Rataja) 

                                     § 0970 –    7 000 zł (ZS Rataja) 

                                     § 0970 –  28 000 zł (PCE) 

Zw. D.   801; 80115; § 0970 –     9 000 zł (ZS Rataja) 

                       80140; § 0950 –   15 525 zł (ZS Rataja) 

               854; 85410; § 0640 –     1 000 zł (ZS Rataja) 

                        85417; § 0830 – 100 000 zł (PCE) 

Zw. Przychody;           §  950  –   64 046 zł 
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3. W związku z wpływem na rachunek bankowy płatności końcowej dofinansowania 

do projektu realizowanego w roku 2020  w Zespole Szkół im. M. C. Skłodowskiej pn. 

Erasmus+ „Staże zagraniczne w Grecji szansą na rozwój zawodowy uczniów 

z Kętrzyna" dokonać zwiększenia dochodów z tytułu środków unijnych o kwotę 

64 046 zł 

Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki o kwotę 64 046 zł 

Zw. D. 801; 80195; § 2001 – 64 046 zł 

Zmn. Przychody;     §  950  – 64 046 zł 

 

4. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. C. Skłodowskiej dokonać przeniesienia planu 
wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 15 zł  

1) w projekcie "Projektowanie dopasowane do potrzeb pracodawców” 
Zmn. W. 801; 80195; § 4127 – 5 zł 

Zw. W.                          § 4217 – 5 zł 

2) w projekcie "Odkrywanie siebie i wspólne budowanie przyszłości poprzez 
inwestycję w kompetencje kluczowe uczniów z Kętrzyna" 
Zmn. W. 801; 80195; § 4437 – 10 zł 

Zw. W.                          § 4307 – 10 zł 

 

5. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać przeniesienia 
pomiędzy paragrafami planu wydatków w kwocie 1 100 zł 

Zmn. W. 852; 85218; § 4480 – 1 100 zł 

Zw. W.                          § 4260 – 1 100 zł 

 

6. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy dokonać przeniesienia planu wydatków 
pomiędzy paragrafami w kwocie 597 zł 

Zmn. W. 853; 85333; § 4010 – 597 zł 

Zw. W.                          § 4610 – 597 zł 

 

7. W związku z wpłatą darowizn: 
1) kwoty 1 000 zł od Młynomag Myszkowska Rezanko Spółka Jawna, 
2) kwoty 700 zł od Signify Poland Sp. z o. o., 
3) kwoty 1 020 zł od osób fizycznych, 

na rzecz Powiatowych Domów Dziecka, dokonać zwiększenia dochodów 

i wydatków o kwotę 2 720 zł 

Zw. D. 855; 85510; § 0960 – 2 720 zł 

Zw. W.                      § 4210 – 2 600 zł (PDD Reszel) 

                                              § 4210 –    120 zł (PDD Kętrzyn) 

 
Radny Ryszard Kawczyński poprosił o doprecyzowanie zmian w Zespole Szkół im. 

Macieja Rataja w Reszlu. 
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Skarbnik wyjaśnił, że jest to urealnienie planu dochodów, a mianowicie 
zmniejszenie dochodów w Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu o 15 000 zł – 
wpływy z usług, w rozdziale 85410 (internat) – zmniejszenie o 77 571 zł, w  §097 
(dochody pozostałe) – zmniejszenie o 7 000 zł, a w rozdziale 80115 §097 następuje 
zwiększenie dochodów o 9 000 zł, w rozdziale 80140 §095 zwiększenie o  15 525 zł i 
w §064 zwiększenie o 1000 zł. Skarbnik przypomniał, że takie zmiany wynikają  
z tego, że internat nie funkcjonował przez cały rok, w związku z czym dochody są 
urealnianie. 

 
 
Komisja jednogłośnie głosami 6 „za”  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały (zał. nr 19). 
 
 

m) zmian w budżecie powiatu na rok 2021  
 

 Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 20). 

 
n) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2021 i ustalenia planu finansowego tych 
wydatków  

 
 Starosta wyjaśnił, że zaplanowane inwestycje jednoroczne powinny być 
realizowane w ramach jednego roku, ale rzeczywistość bywa różna i w tym przypadku 
firma wystąpiła o przedłużenie terminu wykonania dwóch inwestycji na odcinkach 
Wopławki - Czerniki oraz Nakomiady – Godzikowo powołując się na absencję 
pracowników w czasie pandemii, warunki pogodowe i problemy z terminowym 
dostarczaniem materiałów.  
 

 Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały (zał. nr 21). 

 
 
Ad. pkt 5 

Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
 Przewodniczący poprosił o informację na temat sytuacji pandemicznej  
w powiecie. 
 Starosta poinformował, że w okresie świątecznym przeprowadza się mniej 
testów, więc sytuacja jest podobna do tej sprzed dwóch tygodni, która niestety nie jest 
dobra. Starosta dodał, że szpital obłożony jest w 100 % i jeśli sprawdzą się czarne 
scenariusze kolejnej fali to sytuacja będzie trudna, ponieważ szpital nie może przyjąć 
większej ilości pacjentów. Starosta poinformował, że w szpitalu jest zapewniona kadra 
medyczna i dzięki temu, że udało się pozyskać lekarzy ze wschodu są dodatkowe osoby 
do pomocy i opieki nad pacjentami. Starosta dodał, że Dyrektor najbardziej pilnuje 
zużycia tlenu i terminowych dostaw, aby instalacje działały i nie nastąpiła 
niespodziewana awaria. 
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Ad. pkt 6 

Przyjęcie protokołu. 
 
Komisja głosami 6 „za” przyjęła: 

 protokół z posiedzenia w dniu 13 grudnia 2021 r. 
 
Ad. pkt 7 

Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Budżetu, 

Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  
w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 15:10. 
 
 
Protokołowała: 
 
M. Filipiak 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu w Kętrzynie 
 

/-/ Jan Adam Adamowicz 


